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En el decurs de l’esmorzar 
amb la premsa que es va cele-
brar el passat dia 12 de juliol, el 
president del Consell de l’Esport 
Escolar de Barcelona, Jaume 
Mora, va realitzar balanç de la 
temporada que ara finalitza. 
Amb 35.000 nens, nenes i ado-
lescents, el Consell es consolida 
com “la tercera entitat 
esportiva de Catalunya, 
darrere del Barça i RACC”, 
en paraules del president. 
Mora, acompanyat per Joan 
Villacampa, Vicepresident Insti-
tucional, i Josep Sardà, Secreta-
ri General, es va mostrar satis-
fet del “desenvolupament 
de la Mesura de Govern del 
programa Convivim Espor-
tivament, amb l’Ajunta-
ment. Ha estat la Mesura de 
l’Ajuntament més impor-
tant, en molts sentits, dels 
darrers anys. I el balanç del 
primer any ha estat interes-
sant i encoratjador per les 
pròximes temporades”.
En clau de futur, Mora va avan-
çar que en dos o tres anys, el 
CEM La Mar Bella vol convertir-
se en l’espai esportiu més dife-

Jaume Mora: “hi ha projectes 
importants per a La Mar Bella”
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Jaume Mora i Joan Villacampa durant l’esmorzar amb la premsa fent balanç de l’exercici.

CEM La Mar Bella
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3rencial de la ciutat, “estem tre-

ballant amb l’Ajuntament, 
per crear un espai especí-
fic, a més d’altres propos-
tes, adreçat al món del tri-
atló, amb serveis especials 
en aquest àmbit”.
Respecte al tema de les inspec-

cions fiscals entitats esporti-
ves, Jaume Mora es va mos-
trar preocupat, “tenim un 
model esportiu que és 
referent a tot el món, i des 
de dins, ens l’estem car-
regant”. El problema no és 
esportiu “és social. Està en 
joc un model de relació, 
una manera de fer que, si 
no ho evitem entre tots, 
pot desaparèixer”. “L’ad-
ministració ha de veure 
que el que es pot recaptar 
és molt menys dels costos 
que representaria trencar 
aquest model”. Mora creu 
que “no es poden buscar 
solucions provisionals. cal 
legislar”L’acte va tenir un format  molt proper.


